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 »نعمتی« و »مشرف جوادی« 
نامزد تقدیر برای روز »زن« شدند

المپیک  پارا بین المللی  کــمــیته  تسنیم: 
فهرست نامزدهای تقدیر بخش بانوان برای 
روز جهانی زن در سال ۲۰۲۱ را اعلام کرد. این 
کاندیداها در سه گروه موسسان، بخش نسل 
المپیک و  جوان و گروه کمیته های ملی پارا
فدراسیون های جهانی اعلام شده اند. در بخش 
موسسان، بتول مشرف جوادی که سال های 
متمادی به عنوان معاون ورزش دانشجویی، عضو 
هیات اجرایی کمیته ملی پاراالمپیک و همچنین 
نایب رئیس بانوان فدراسیون ورزش های جانبازان 
و معلولان فعالیت کرده نامزد دریافت این جایزه 
اعلام شده است. همچنین در بخش نسل جوان 
نیز نام زهرا نعمتی، کماندار پرافتخار کشورمان و 
دارنده اولین نشان طلای بانوان در بخش المپیک 

و پاراالمپیک اعلام شده است.

خارج ازمستطیل سبز

پشت  پرده  عدم  فسخ  قرارداد 
پرسپولیس با کارگزارش

در قرارداد اولیه باشگاه پرسپولیس و 
کارگزارش بندی وجود داشت که به این 
باشگاه اجازه می داد در صورت عدم کفایت 
کارگزارش در درآمدزایی، قرارداد را یکطرفه 
فسخ کند اما این بند در الحاقیه محدود شد. 
پرسپولیس در ۸ دیماه جاری طی نامه رسمی 
 به مدیرکل حقوقی وزارت ورزش، خواست 
که قرارداد خود را با کارگزارش یکطرفه قسخ 
کند. در نهایت با وجود اصرارهای مدیران 
پرسپولیس، این باشگاه عملا نتوانست قرارداد 
خود را یکطرفه فسخ کند. براساس اطلاعاتی 
که مقام های آگاه در این زمینه اعلام کردند، 
در قرارداد اولیه که میان  باشگاه پرسپولیس و 
شرکت کارگزار در آبان ۹۸ منعقد شد، با اصرار 
مدیرکل حقوقی وقت وزارت ورزش وجوانان،  
بندی در قرارداد گنجانده شد که صراحتا به 
ناظر اجرای قرارداد )که از سوی باشگاه تعیین 
می شود( اجازه می داد در صورت تامین نشدن 
منابع مالی موردنیاز باشگاه، با استناد به 
گزارش حسابداری باشگاه، به خاطر عدم 
توانایی کارگزار در تامین منابع مالی، قرارداد 
را یکطرفه فسخ کند. این بند اما در الحاقیه 
به امضا رسیده در اردیبهشت محدود شد تا 
عملا ناظر هم نتواند قرارداد را یکطرفه فسخ 
کند. در بند ۲/۱۷ این الحاقیه که در تاریخ ۲۲ 
اردیبهشت ۹۹ به امضا رسیده آمده است: 
حسب توافق، اختیارات ناظر در قرارداد، به 
اعلام نظر در خصوص نحوه اجرای قرارداد یا 
عدول کارگزار از شأن و جایگاه باشگاه محدود 
می گردد و ناظر حق اعلام نظر قطعی در 
خصوص توانایی مالی، فنی و عملیاتی کارگزار 

نخواهد داشت.

خـــبر

د یـــد گــاه

انتخابات این دوره فدراسیون فوتبال با دوره های قبلی فرق 
می کند و جاداشت تا آقایان آگاهی بخشی خود را که شامل، 
رزومه و اطلاعات مربوط برنامه هایشان بود را بیشتر در معرض 
عموم قرار می دادند. اگرچه اعضای مجمع انتخاباتی فدراسیون 
شناخت نسبی نسبت به سه نفر از نامزدها پیدا کردند و بهتر 
می دانند که به چه شخصی رأی دهند. هر سه نامزدی که برنامه 
دادند از زوایای مختلف نظرات خود را گفتند ولی ضعف کلی 
آنها این است که برنامه های اقتصادی شان براساس درآمدزایی 
از حق پخش تلویزیونی و تبلیغات محیطی است که به نظرم راه 
درستی انتخاب نشده است، چون حق پخش باید به باشگاه ها 
داده شود و فدراسیون به نمایندگی باشگاه ها می تواند این مبالغ 
را دریافت و حق آنها را پرداخت کند. اینکه فدراسیون بر مبنای 
حق پخش درآمدهای خود را تنظیم کند خیلی حق نیست چون 
این درآمد برای باشگاه هاست. البته از تیم های ملی می توان 
درآمدزایی کرد که آن هم از طریق شرکت های بزرگی است و 
به نظرم برنامه اقتصادی نامزدهای فدراسیون به عنوان پاشنه آشیل 
آنها محسوب می شود. بدون شک مشکلات اقتصادی نه تنها برای 
فوتبال بلکه مشکل اساسی کل کشور است و از آنجایی که فوتبال 
ما دولتی بوده و درآمد دولتی وابسته به نفت و گاز است، گردش 
مالی مطلوبی در بخش خصوصی صورت نگرفته و فوتبال به این 
چرخه نیاز دارد و متاسفانه در این زمینه لنگ می زنیم. امیدوارم 
فردی که مسئولیت ریاست فدراسیون فوتبال را قبول می کند 
با کارشناسان زبده و خبره نشست هایی برگزار کند تا راه های 
درآمدزایی را بهتر از قبل بشناسد و اجرایی کند.  فوتبال کاری 
جمعی است همانند مسابقات آن که در زمین تمامی نفرات با 
یکدیگر مشارکت و همکاری می کنند تا نتیجه بگیرند. در کارهای 
ستادی هم باید فعالیت ها گروهی جلو برود و نمی دانم علی کریمی 
با چه تعامل برنامه هایی به دنبال برگزیده شدن است. ذینفعان 
فوتبال باید بدانند که کریمی چه برنامه هایی دارد تا براساس آن در 
مجمع رأی بدهند. اعضای مجدد دقیقا نمی دانند برنامه های ایشان 
چیست. علی کریمی عنوان کرده اگر محمد دادکان در انتخابات 
فدراسیون حاضر می شد به نفع کنار می کشید و ائتلاف می کرد. 
مصلحت های محمد دادکان را همه اهالی فوتبال می دانند. مانعی 
هم برای ثبت نام و ورود ایشان وجود نداشت. خیلی ها درخواست 
کردند ولی خود آقای دادکان قبول نکردند. این تعارفات چه 
معنایی دارد را من نمی دانم و متوجه آن نمی شوم. مطلب دوم 
اینکه هرکسی برای زندگی شیوه ای دارد و شعاردادن کار سختی 
نیست. در گذشته با پول سالاری و پول های بادآورده مبارزه شده 
و الان شرایط متفاوتی است که باید دید عواملی که می خواهند 
رأی بدهند چگونه تصمیم می گیرند. ضمن اینکه مبارزه با فساد 
کاملا کاری مشخص است. منظور از مهندسی انتخابات اگر رایزنی 
و نشست باشد در ذات این پدیده است و اصلا ایرادی ندارد ولی اگر 
از نگاه منفی آن باشد که زدوبند است و من به نوبه خودم این کار 

را زشت، منحوس و غیرقابل قبول می دانم. 

برنامه های »کریمی« مشخص  نیست!  

    تست
اعضای تیم فولادخوزستان در تست PCR کرونا شرکت 
کردند تا پیش از دیدار با ذوب آهن از این حیث سنجیده 
شوند. شاگردان نکونام با ۲۳ امتیاز نیم فصل نخست را در 
رده چهارم جدول به پایان رساندند و در نخستین دیدار 

نیم فصل دوم باید در فولاد آره نا به مصاف ذوب آهن بروند.

            درخشش
لیونل مسی فوق ستاره آرژانتینی در بازی های گذشته 
نشان داده که همچنان یک ابرقدرت به حساب می آید. 
در همین ارتباط اسپورت کاتالونیا صفحه اصلی خود را به 
درخشش مسی اختصاص داده و با تیتر: »تنها یک پادشاه 

وجود دارد« به این موضوع پرداخته است.

        خریدها
خریدهای جدید نساجی در تمرین این تیم حضور پیدا 
کردند. نساجی نیم فصل را به بدترین شکل ممکن به پایان 
رساند. این تیم با کسب تنها 9 امتیاز در رتبه پانزدهم جدول 
رده بندی قرار گرفت؛ نماینده قائمشهر 10 باخت را در 

نیم فصل اول متحمل شد

ت
شــ

س نو
عک

انتخابات فدراسیون فوتبال فردا )یکشنبه( دهم 
اسفندماه برگزار می شود. بیژن ذوالفقارنسب 
پیشکسوت فوتبال کشورمان در این خصوص 

صحبت کرد. 
 در مــورد انتخابات فدراسیون فوتبال چه 

نظری دارید؟
 اتفاقات در مجمع انتخاباتی قابل پیش بینی نیست 
و در گرو عملکرد نامزدها برای انتخاب شدن است. 
مسلما هر فردی هم که برگزیده شود باید یکسال به 
او فرصت داد تا پس از آن عملکرد وی ارزیابی شود. 
نامزدها در مکان ها و فضاهایی که امکان داشته در 
حال تبلیغ هستند و تلاش می کنند تا انتخاب شوند. 
نامزدها برنامه ها و تفکرات مدیریتی خود را برای 
مخاطبان بیان کرده اند و به عنوان مثال در اتحادیه 
باشگاه های فوتبال حضور پیدا کردند و صحبت های 
خود را مطرح کردند تا آنهایی که صاحب رأی 
هستند بتوانند تحلیل خوبی داشته باشند و فرد 

موردنظرشان را انتخاب کنند.
 در دوره های قــبـلی انتخاب درستی 

صورت نگرفته است! 
دیدگاه من این است که شخصی اصلح که بر تمامی 
 ارکان مدیریت در فدراسیون فوتبال واقف است، 
انتخاب شود. برخلاف انتخابات دو دوره گذشته که 
اتفاقاتی تلخ و اشتباهاتی گوناگون رخ داد امیدوارم در 
این دوره فرداصلح با برنامه قوی انتخاب شود و بتواند 
فوتبال را متحول کند. حق علاقه مندان به فوتبال 
در ایران این است که پس از مدت ها موفق شویم، 
به سمتی ببریم که دچار تحول مثبت شود و به سود 

فوتبال کشورمان شود.
  درباره مهندسی انتخابات فدراسیون فوتبال 

ایران چه نظری دارید؟
 در ورزش، اقتصاد و دیگر زمینه های انتخاباتی 
ایران وقتی از مهندسی صحبت می شود منظور 
پنهانی انجام دادن کارهاست. در دنیا مهندسی 
نظامی  منطقی و اصولی دارد. اتفاقات پشت پرده 
شکل نمی گیرد تا فرد غیراصلح انتخاب  شود. بلکه 
شخصی که واجد شرایط است برگزیده می شود 
ولی در ایران مهندسی معکوس و منفی رخ می دهد. 
متاسفانه مهندسی منفی و غلط باعث شده تا آرای 
درستی در گذشته برای انتخابات فدراسیون فوتبال 
حداقل در دور دوره پیش وارد صندوق ها نشود. 
مجمع فدراسیون فوتبال در دو دوره قبلی قوی نبود 
و افرادی که انتخاب می شدند تا رأی دهند صلاحیت 

حضور در مجمع را نداشتند. 

گفــت و گــو

آرمان ملی: روز یکشنبه )فردا( انتخابات فدراسیون فوتبال 
در حالی برگزار خواهد شد که طی روزهای گذشته شایعاتی در 
خصوص حمایت وزارت ورزش وجوانان از »کیومرث  هاشمي« در 
فضای مجازی منتشر شد! دیگر نامزدهای این انتخابات به این 

صحبت ها واکنش نشان دادند. 
 سوابق تاریک  »هاشمی« 

پس از استعفای محسن صفایی فراهانی در بازی های آسیایی 
بوسان، محمد دادکان بود که سکاندار ریاست فدراسیون شد، 
فوتبال ایران پس از روزهای روشن در دوران صفایی فراهانی، راه 
خود را ادامه داد و با مدیریت دادکان و هدایت برانکو ایوانکوویچ 
تیم ملی در جام ملت های ۲۰۰4 درخشید و سوم شد. پس از آن 
با اقتدار به جام جهانی ۲۰۰6 صعود کرد. با این حال انگار صدای 
میخ هایی که به تابوت فوتبال ایران کوبیده می شد، به گوش 
می رسید، »دولت بهار« روی کار آمده بود تا مدیرانی بدون شناخت 
از ورزش و نهادهای بین المللی ورزشی در رأس کار قرار بگیرند و 
فوتبال را به پرتگاه بفرستند و البته کیومرث  هاشمی بگوید: »اگر 
آقای علی آبادی می دانست قانونا حق ثبت نام ندارد وارد این عرصه 
نمی شد.« اما به این سوال پاسخ نداد که در جایگاه سرپرست 
هرچند غیرقانونی فدراسیون و معاون رئیس سازمان تربیت بدنی 
چرا این موضوع را به اطلاع علی آبادی نرسانده یا خودش هم از آن 
بی خبر بوده است؟ »تابناک« در ادامه نوشت: هاشمی که خود را 
کاندیدای ریاست فدراسیون فوتبال کرده، روزی یکی از همان 
مدیرانی بود که فوتبال را به پرتگاه هُل داد. مغز متفکر محمد 
علی آبادی؛ یکی از نزدیکان به محمود احمدی نژاد، رئیس دولت 
نهم و دهم یا همان دولت بهار. اختلاف میان سازمان تربیت بدنی 
و فدراسیون فوتبال درست از زمان آغاز مدیریت علی آبادی و  
هاشمی در سازمان تربیت بدنی آغاز شد. دخالت هایی که در امور 
فوتبال می شد، کارد را به استخوان رسانده بود و محمد دادکان 
فقط منتظر برگزاری جام جهانی ۲۰۰6 بود تا تیم ملی با آرامش 
مسابقات را پشت سر بگذارد. پایان جام جهانی، مصادف بود با 
برکناری محمد دادکان و در پی آن برانکو. پای دادکان به ایران 
نرسیده بود که همانند منوچهر متکی از ریاست فدراسیون فوتبال 
عزل شد. اما برکناری از سوی چه کسی بود؟ محمد علی آبادی 
و معاونش، کیومرث  هاشمی و این عزل چه عواقبی را به دنبال 
داشت؟ تعلیق فوتبال ایران! نزدیک به ۱4 سال گذشته و این 
کیومرث  هاشمی است ، چهره نه چندان علاقه مند به فوتبال در 

دهه ۸۰، نقش آفرین بازی های خطرناک دولت بهار در فوتبال و 
خاطره تلخ تعلیق که دوباره به فوتبال بازگشته اما این بار نزدیک 
به اردوگاهی متفاوت از رنگ و بوی بهاری. این بار در سایه شائبه  
ارتباطات با دولت تدبیر و امید که مشخص نیست چگونه دستگاه 
ورزش آن معاون سابق علی آبادی و مدیر نزدیک به احمدی نژاد را 
برای اداره فوتبال انتخاب کرده است.  هاشمی البته در دیماه سال 
۱3۹۲ هم توانسته بود در یک گردش قابل توجه به اردوگاه دولت 
تدبیر و امید نزدیک شود و کرسی ریاست کمیته ملی المپیک را 
به عنوان یک مدیر احمدی نژادی در کمال تعجب اصلاح طلبان 
از آن خود کند.  هاشمی همچنین حمایت مهدی محمدنبی را 
در کنار خودش خواهد داشت، دبیرکلی که در زمان سرپرستی 
 هاشمی به این جایگاه رسید و در آغاز سال ۹۹ با حمایت وزارت 
ورزش به فدراسیون فوتبال بازگشت اما با حضور فعال در کمپین ؛ 
هاشمی می تواند به حفظ عنوان فعلی خودش امیدوار باشد. گزینه 
امروز ریاست فدراسیون همان مردی است که در دولت بهار 
به نوعی همه کاره ورزش یا جاده صاف کن برای محمد علی آبادی 
شده بود و حالا در دولت تدبیر می خواهد اندک امید فوتبال را هم 
به چالش بکشد، هرچند مجمع فوتبال پیش از این نشان داده 
اقبالی به مدیران نزدیک به طیف دولتی نشان نمی دهد. آیا این بار 

هم فوتبال به یک مدیر دولتی جواب منفی می دهد؟
  نظر  کارشناس

ابراهیم قاسمپور در مورد انتخابات ریاست فدارسیون فوتبال 
اظهارداشت: سوال مهم برای من این است که  هاشمی قبلا 
چه کاری در ورزش کرده که الان می خواهد رئیس فدراسیون 
فوتبال شود؟ تیم بزرگ پاس را همین  هاشمی به نابودی کشاند 
بعد می خواهد رئیس فدراسیون شود؟ واقعا متوجه این مسائل 
نمی شوم. پیشکسوت فوتبال ایران در رابطه با فعالیت های اخیر 
علی کفاشیان و حمایت از کیومرث  هاشمی گفت: چرا کفاشیان 
دست از سر فوتبال برنمی دارد؟ چرا همیشه کفاشیان در همه جای 
فوتبال هست؟ مگر کفاشیان فوتبالیست بوده یا یک سابقه فوتبالی 
دارد که همیشه هست؟ امثال کفاشیان خوب سیاسی کاری را بلد 
هستند و می دانند در چنین رأی گیری هایی چطور رفتار کنند تا 

آدم موردتایید خودشان رای بیاورد.
  انتقاد  آجورلو 

مصطفی آجورلو در نشست اتحادیه فوتبال باشگاه های ایران 
در مجموعه ورزشی الغدیر اظهارداشت: پیش از این هم علاوه 

بر شبکه سه، در دو برنامه دیگر حضور یافتم و مقابل جمعی 
از دوستان و اعضای محترم مجمع برنامه هایم را ارائه دادم. 
پاسخگوی سوالات تک تک عزیزان هم هستم اما این درست 
نیست که ما در یکجا بنشینیم و در مورد برنامه های خودمان 
صحبت کنیم و آنها بروند در اتاق خودشان در جای دیگر سرنوشت 
فوتبال ایران را رقم بزنند. مدیرعامل سابق باشگاه های پاس و 
ترکتور عنوان کرد: تا امروز مشکل ما در فوتبال عدم همدلی و 
اتحاد بود. اگر کنار هم قرار بگیریم و منسجم باشیم، هیچکس 
نمی تواند به ما زور بگوید. آنها فکر می کنند مصلحت و منافع 
فوتبال و کشور را بهتر از ما درک می کنند، ولی قطعا در اشتباه 
هستند. متاسفانه می بینیم و می دانیم که می خواهند دخالت کنند 
و برای خودشان گزینه انتخاب می کنند. وی ادامه داد: حرف من با 
آن بخش هایی که هیچ ارتباطی با فوتبال ندارند این است که شما 
کار را به اینجا رساندید و این مشکلات را ایجاد کردید. لازم نیست 
این فرد و آن فرد را ببرید و بیاورید که می خواهید چه کسی رئیس 
بشود یا نشود. این موضوع ارتباطی به شما ندارد. شما به ما اعتماد 
ندارید؟ من می گویم این ما هستیم که به شما اعتماد نداریم و 

خودمان برای فوتبال تصمیم می گیریم.
  شایسته سالاری 

شهاب الدین عزیزی خادم عنوان کرد: اعتقاد داریم و می خواهیم 
در فدراسیون فوتبال تصمیم جمعی بگیریم و رئیس فدراسیون 
در کنار ۱۱ عضو هیات رئیسه )شامل نواب رئیس و اعضای 
هیات رئیسه( برای فوتبال تصمیم می گیرند. اگر با لطف الهی 
انتخاب شویم، نگاه و تصمیمات ما مبتنی بر خردجمعی خواهد 
بود. وی ادامه داد: فوتبال به دو چیز احتیاج دارد، اول تلاش برای 
تضمین منافع بلندمدت فوتبال است و مساله دوم خردجمعی 
برای اراده فدراسیون فوتبال. فوتبال ایران نیاز به آرامش دارد و 
این آرامش نیازمند همراهی و همدلی است و قطعا تصمیماتی که 
مبتنی بر عقلانیت و خردجمعی گرفته می شود می تواند به آرامش 
فوتبال کمک کند. اهداف مهمی که در نظر ماست در سایه آرامش 
متبلور می شود. کاندیدای ریاست فدراسیون فوتبال خاطرنشان 
کرد: برنامه و اولویت ما برگزاری انتخابات است و بعداز انتخابات 
هم بنای ما این است که با هیات رئیسه ای که رای می آورد، برای 
تک تک ارکان فدراسیون تصمیم جمعی و عقلانی بگیریم. این 
رویکرد ماست که افراد براساس خردجمعی مسئولیت می گیرند. 
طبق اساسنامه و اختیاری که به هیات رئیسه داده می شود، عمل 
می کنیم و خیلی از این مسائل و اسامی که نام برده می شود 
گمانه زنی است. هر تصمیمی که گرفته خواهد شد بر مبنای 
عقلانیت و یک کار تیمی خواهد بود و هیات رئیسه فدراسیون با 
یک خردجمعی تصمیم گیری می کند و یک شخص تصمیم گیر 
نخواهد بود. کسانی که گمانه زنی می کنند بهتر است ابتدا 
اساسنامه فدراسیون فوتبال را مطالعه کنند. وی یادآور شد: بازهم 
می گویم همه مسائلی که مطرح می شود گمانه زنی و شایعه پراکنی 
است، هنوز رئیس فدراسیون انتخاب نشده و اگر من هم انتخاب 
شوم مبنای کارم براساس اختیاراتی که اساسنامه به هیات رئیسه 
داده خواهد بود. من هم با اعضای هیات رئیسه، هم با ذینفعان و 
هم نخبگان مشورت خواهم کرد و سعی می کنیم بهترین افراد 
که دغدغه و نگاه ملی دارند انتخاب کنیم و به نوعی با نظر اعضای 
هیات رئیسه، صلاحیت گزینی و شایسته گزینی خواهیم داشت. 
عزیزی خادم گفت: خودم را به تبعیت از نظر هیات رئیسه و مجمع 
ملزم می دانم و نگاه مان تعاملی و شایسته سالاری خواهد بود. هر 
3 کاندیدا و رقبای من افرادی   محترمی هستند و همه ما در یک 
فضای کاملا رقابتی و محترمانه در انتخابات شرکت خواهیم کرد. 

امیدوارم شاهد یک انتخابات دموکراتیک و عادلانه باشیم.

بیژن   ذوالفقارنسب: 
 مجمع فدراسیون 

 در 2 دوره قبلی 
قوی نبود!

فوتبال داخلی
ایسنا: یک سایت فرانسوی مهدی طارمی را یکی از بازیکنان 
شگفت انگیز این مرحله لیگ قهرمانان اروپا معرفی کرد. این 
سایت با انتشار گزارشی از ۸ بازیکن به عنوان شگفتی های 
دوررفت مرحله یک هشتم نهایی مسابقات لیگ قهرمانان اروپا 
نام برد که در میان آنها نام مهدی طارمی، ستاره ایرانی تیم 
پورتوی پرتغال هم به چشم می خورد. پورتو توانست در دیداری 
زیبا ۲ بر یک یوونتوس را در بازی رفت شکست دهد و امیدوار 
به بازی برگشت خواهد بود تا به جمع ۸ تیم پایانی برسد.  
تعجب آور نیست که در پرتغال او در رده دوم جدول گلزنان 
باشد. مهدی طارمی این فرصت را داشت تا مقابل یوونتوس 

توانمندی های خود را نشان دهد و همین کار را هم کرد.

بین الملل
 سرمربی تیم فوتبال ناپولی ضمن انتقاد از رویکرد تیم 
گرانادا تاکید کرد که شاگردانش با وجود حذف از لیگ اروپا 
باید به خود افتخار کنند. جنارو گتوسو که شاگردانش 
با وجود برتری ۲ بر یک مقابل گرانادا در دور برگشت از 
مرحله یک هشتم نهایی لیگ اروپا، در مجموع دو دیدار 
رفت و برگشت با نتیجه 3 بر ۲ مغلوب نماینده اسپانیا و از 
دور رقابت ها حذف شدند، پس از این دیدار در گفت وگو با 
شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا« گفت: در این بازی 
هم پس از کمانه کردن شوت بازیکن گرانادا، گل دیگری 
دریافت کردیم. با این حال باید هم به خودمان افتخار کنیم 
و هم بابت حذف از این رقابت ها تأسف بخوریم، چون در دو 
بازی رفت و برگشت نشان دادیم که بهتر از گرانادا هستیم. 
وی افزود: تیم هایی که نماینده ایتالیا در رقابت های اروپایی 

هستند، باید طوری بازی کنند که حضور ما 
بیشتر احساس شود، چون در روزهای اخیر 
چیزهایی خوبی از نمایندگان ایتالیا در 
زمین مسابقه دیدیم. اگر یک تیم ایتالیایی 

مانند گرانادا در این بازی وقت تلف 
روی  کارش  این  می کرد، 

جلد اول تمامی روزنامه ها 
می رفت. سرمربی ناپولی 

تصریح کرد: در نیمه 
اول ما حدود ۱6 یا ۱۷ 

دقیقه فوتبـال بازی 
کردیم و در نیــمه 
دوم هــم اوضـاع 

بدتر بود. 

سیدکاظم  اولیایی
مدیرعامل پیشین  استقلال

مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش قهرمانی وحرفه ای وزیر 
ورزش وجوانان درباره اینکه به هرحال چشم رئیس فدراسیون 
به بودجه و حمایت مالی وزارت ورزش وجوانان خواهد بود، 
اظهارداشت: فدراسیون فوتبال وضع اسپانسری خوبی دارد 
و تمام نامزدها برنامه اقتصادی خوبی دارند که درآمد هزار و 
دو هزار میلیاردی را در نظر گرفته اند که با این برنامه باید به ما 
وام هم بدهند. علی نژاد در مورد اینکه آیا این وزارتخانه نامزد 
موردحمایتی در انتخابات خواهد داشت یا نه، گفت: سیاست 
وزارت ورزش در یکسال گذشته همراهی با فدراسیون فوتبال 

و کمک به این فدراسیون برای تصویب اساسنامه بوده است.
  انتخابات 

مهدی علی نژاد در مورد اینکه آیا این وزارتخانه نامزد 
موردحمایتی در انتخابات خواهد داشت یا نه، گفت: سیاست 
وزارت ورزش در یکسال گذشته همراهی با فدراسیون 
فوتبال و کمک به این فدراسیون برای تصویب اساسنامه 
بوده است. شرایطی باز و دموکراتیک در انتخابات وجود دارد 
که ما دخالتی در آن نداریم و گزینه ای هم نخواهیم داشت. 
بارها اعلام کردم اگر نامزدی خودش را مورد حمایت وزارت 
ورزش وجوانان اعلام کرده، از اعضای مجمع می خواهم که به 

او رأی ندهند، چون چنین چیزی نیست. 

 توصیه؟!
علی نژاد درباره اینکه آیا توصیه ای هم به اعضای مجمع 
برای رأی دادن به نامزد خاصی نشده است، خاطرنشان کرد: 
اعضای مجمع بالغ، عاقل و انسان های پخته ای هستند. در 
حد رایزنی هم هیچ اقدامی را نداشتیم و به کسی توصیه 
نکرده ایم. سیاست ما این است که هرکسی رئیس شود، مورد 
حمایت وزارت ورزش هم خواهد بود. فدراسیون فوتبال از 
فدراسیون های مهم ماست و وزارت ورزش هم از رئیس بعدی 
حمایت خواهد کرد. وی درباره اینکه آیا بخش های دولتی 
دیگر هم دخالتی در انتخابات نخواهند داشت، تصریح کرد: 
من نمی توانم در این رابطه اظهارنظری کنم. به این دلیل که 
خبر موثقی در این رابطه ندارم. درباره ورود دستگاه های 
مختلف یا افراد مختلف من اطلاعی ندارم و هیچ خبر 
موثقی وجود نداشته است که بخواهیم درباره آن صحبت 

کنیم. علی نژاد گفت: با نامزدها هم نشستی 
نداشتیم و اینطور نبوده است که نامزدها با 
ما یا با وزیرورزش صحبتی کرده باشند. وی 

درباره نزدیک بودن رقابت میان نامزدهای 
انتخابات فدراسیون فوتبال و احتمال 

حضور دو نامزد در مرحله دوم 

اظهارداشت: نمی توان ارزیابی دقیقی کرد و آرا مخفی است. 
برداشت فعلی من این است انتخابات بسیار نزدیک و رقابتی 
خواهد بود و امکان دارد به دور دوم کشیده شود. وی در پاسخ 
به این سوال که وزیرورزش و معاونش در مجمع به عنوان 
مهمان حضور دارند و آیا ریاست مجمع به عهده حیدر بهاروند 
خواهد بود، گفت: بله، آقای بهاروند مجمع را اداره می کنند و 

وزیرورزش عضو افتخاری است و من هم مهمان هستم.
  اختیارات و برنامه ها 

معاون توسعه ورزش قــهرمــانی و حــرفــه ای وزیر 
ورزش وجوانان درباره اینکه ممکن است رئیس بعدی 
فدراسیون بخواهد تغییری در کادرفنی تیم ملی ایجاد 
کند، اظهارداشت: این در اختیار ترکیب هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال است که انتخاب می شود. ما دخالتی در 
مورد سرمربیان تیم های ملی نداریم و هر تصمیمی خودشان 
بگیرند، همان است. علی نژاد درباره اینکه به هر حال 
چشم رئیس فدراسیون به بودجه و حمایت مالی 
وزارت ورزش و جوانان خواهد بود، خاطرنشان 
کرد: فدراسیون فوتبال وضع اسپانسری خوبی 
دارد و تمام نامزدها برنامه اقتصادی خوبی دارند 
که درآمد هزار و دو هزار میلیاردی را 
در نظر گرفته اند که با این برنامه 
باید به ما وام هم بدهند. برنامه 
تمام نامزدها در رسانه ها ثبت 
شده است و باید آن را اجرا 

کنند.

مهدی علی نژاد، معاون توسعه ورزش قهرمانی وحرفه ای وزارت ورزش:

ازرئیسبعدیفدراسیونفوتبالواممیگیریم

آجورلو:   می خواهند    دخالت    کنند   و    برای    خودشان      انتخاب    می کنند

حمایت وزارت ورزش از مدیر »احمدی نژادی«؟!
  عزیزی خادم: امیدوارم انتخابات دموکراتیک و عادلانه باشد
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